
گروه ورزش| تي��م ملي فوتب��ال ايران 
كه خ��ود را ب��راي حض��ور در رقابت هاي 
مقدماتي جام جهان��ي 2018 و ديدار اول 
خود مقابل تركمنس��تان آم��اده مي كند، 
امروز در راه آغاز اي��ن رقابت ها در ديداري 
تداركاتي ب��ه مصاف تيم  ملي ازبكس��تان 
مي رود. اين دي��دار از س��اعت 18:30 به 
وقت ايران در ورزش��گاه بنيادكار در حالي 
برگزار مي ش��ود كه اين دو تي��م پيش از 
اين پنج بار در رقابت ه��اي مختلف با هم 
رو در رو شده اند. س��ه برد، يك مساوي و 
يك شكس��ت براي تيم ملي ايران در اين 
بازي ها ثبت شده و دو تيم فردا شب براي 
ششمين بار در يك ديدار تداركاتي با هم 

ديدار مي كنند. 

جوانگرايي در تركيب تيم ملي
از نكات قابل توج��ه اين ديدار مي توان 
به تغيير تركيب احتمالي تيم ملي نسبت 
به رقابت هاي جام ملت هاي آس��يا 2015 
اش��اره كرد. با توجه به اينكه در فهرس��ت 
جديد كارلوس كي روش ب��راي مقدماتي 
جام جهاني 2018 روس��يه نام بس��ياري 
از بازيكن��ان ج��وان به چش��م مي خورد، 
مي توان اي��ن انتظار را داش��ت كي روش 
براي تح��ول و دگرگوني تركي��ب اصلي 
تيم ملي مي خواهد از همين فردا دس��ت 
ب��ه كار ش��ده و از حضور همي��ن جوانان 
براي ميدان دادن به آنها در جهت كس��ب 
تجرب��ه بين الملل��ي حتي ب��راي دقايقي 
كوتاه اس��تفاده كند. بدون هيچ ترديدي 
اين مسابقه مي تواند فرصت بسيار خوبي 
براي س��تاره هاي جواني از جمله عزت الله 
پورقاز، محمدحس��ين كنعان��ي زادگان، 
محمدرضا اخباري، مه��دي ترابي، ميلاد 
محمدي، مهدي ش��ريفي، مهدي طارمي 
و س��عيد عزت اللهي باش��د ك��ه همانند 
مرتضي پورعلي گنجي، س��ردار آزمون و 
وريا غفوري، توانايي هاي خود را به فوتبال 

ايران بيش از گذشته معرفي كنند. 

   مشكلاتي كه مي توانند دست انداز 
باشند

البت��ه تيم مل��ي ب��ا مصاي��ب زيادي 
ب��ه تاش��كند رس��يد و در ماجراي س��فر 
كاروان تي��م ملي ب��ه ازبكس��تان اتفاقات 
ناخوش��ايندي رخ داد كه مي تواند سرآغاز 

حواشي جديدي در اين تيم و فدراسيون 
فوتبال باش��د و ش��ايد حتي اين موضوع 
دي��دار ام��روز دو تي��م )هرچند ك��ه اين 
مس��ابقه دوس��تانه به ش��مار مي رود( را 
تحت الشعاع قرار داده و در آغاز راه رسيدن 
به جام جهاني به گونه اي دست انداز ايجاد 

كند.
 البته در راه اعزام كام��ل تيم ملي نيز 
مش��كلاتي به وجود آمد و هنوز همراهي 
س��يدجلال حس��يني به خاطر مشكلات 
مالياتي ب��ا تيم مل��ي در هال��ه اي از ابهام 
قرار دارد و س��روش رفيعي نيز نتوانس��ت 
ب��ه خاطر مش��كلات خدمت س��ربازي با 
تيم ملي به ازبكس��تان برود. رس��انه هاي 
عربي نيز با پرداختن به موضوع س��فر تيم 
ملي حواش��ي به وجود آمده را به س��خره 
گرفتند و به كنايه نوشتند ايراني ها بالاخره 
توانستند پول س��فر تيم ملي كشورشان 
را بع��د از كل��ي س��رگرداني و بلاتكليفي 

بازيكنان  شان در فرودگاه تامين كنند. 

جايگاه ايران و ازبكستان در رده بندي فيفا
تيم ملي فوتب��ال اي��ران در رده بندي 
ماهانه تيم هاي ملي جهان كه توسط فيفا 
منتشر شد در قياس با ماه گذشته يك پله 
سقوط كرد اما همچنان جايگاه خود را به 

عنوان برترين تيم آسيا حفظ كرد. 
فيف��ا تازه تري��ن رده بن��دي ماهانه خود 
را پنجش��نبه گذش��ته اعلام كرد كه بر اين 
اس��اس، تيم ملي فوتب��ال ايران ب��ا يك پله 
سقوط در رده چهل و يكم جهان قرار گرفت.

 در اي��ن رده بن��دي تيم اي��ران 717 

امتياز كس��ب ك��رد و در رده چهل و يكم 
دنيا ايس��تاد. ازبكس��تان ني��ز در آخرين 
رده بندي اعلام ش��ده با دو پله سقوط در 
رده 74 دنيا ايس��تاد. تيم مل��ي ايران در 
رقابت هاي مقدماتي ج��ام جهاني 2018 
روس��يه با تيم ه��اي ملي تركمنس��تان، 
گوآم، عمان و هند در گروه ششم همگروه 
است و ازبكس��تان نيز كه لقب گرگ هاي 
سفيد را داراس��ت به عنوان سرگروه گروه 
هش��تم با تيم هاي ملي بحرين، فيليپين، 

كره شمالي و يمن همگروه است. 

تحليل يورو اسپورت از شانس ايران 
براي حضور در جام جهاني

پاي��گاه اينترنتي ي��ورو اس��پورت در 
گزارش��ي به ش��روع ر قابت هاي انتخابي 
جا م جها ني در قاره آسيا پرداخته و نوشته 
است: »39 كش��ور از 46 كش��ور آسيايي 
در مرحل��ه دوم انتخاب��ي جا م جها ني در 
قاره آس��يا ش��ركت خواهند كرد. در اين 
مرحله تيم هاي ضعيف��ي همچون گوآم، 
تيمور ش��رقي و بوتان حاضر خواهند بود؛ 
تيم هايي كه البته ش��انس  بس��يار كمي 
ب��راي حض��ور در مرحله نهاي��ي انتخابي 
جا م جها ني روسيه دارند. در دوره گذشته 
تيم  مل��ي اي��ران در كنار اين س��ه تيم در 
جا م جها ني حاضر بود و به نظر مي رس��د 
با كا ر لوس كي روش ش��انس زيادي براي 

حضور مجدد در جا م جها ني دارد. 
اگر اي��ن اتف��اق رخ دهد اي��ران براي 
نخس��تين بار توانس��ته در دو دوره پياپي 
جا م جها ن��ي حض��ور يابد. آنه��ا به همين 

منظور و براي رسيدن به اين هدف قرارداد 
كا ر ل��وس ك��ي روش را تمدي��د كردند تا 
بتوانند در جا م جها ني روس��يه نيز حاضر 

باشند. 
 D تيم  مل��ي ايران ني��ز كه در گ��روه
انتخاب��ي جا م جها ني اس��ت، ب��ا تيم هاي 
هند، گوآم، عمان و تركمنستان همگروه 
است. ايران يك بار در انتخابي جا م جها ني 
2002 توانسته بود گوآم را با نتيجه  پر گل 
19 بر صفر شكس��ت دهد و اين بار هم به 
نظر مي رس��د شانس بس��يار زيادي براي 

حضور در جام جهاني خواهد داشت. «

همه نگران بي توجهي به تيم ملي
با اي��ن وجود آنچه كه مس��لم اس��ت 
حمايت هاي امروز مس��وولان از تيم ملي 
فوتب��ال در بدترين ش��رايط ممك��ن قرار 
دارد. هيچ ك��دام از قول ه��ا و تعهداتي كه 
رضا حسني خو و علي كفاشيان براي حل 
مش��كلات تيم ملي به كارلوس كي روش 
داده بودند عملي نش��ده اس��ت. امكانات 
مورد استفاده تيم اصلا ش��رايط مناسبي 
ندارد و پ��ول كي روش و دس��تيارانش هم 
گفته مي ش��ود ك��ه در چند ماه گذش��ته 

پرداخت نشده است. 
وضعيت تيم مل��ي از نظ��ر امكانات و 
تدارك به قدري ضعي��ف و ناراحت كننده 
اس��ت كه در چند روز گذش��ته بازيكناني 
آندراني��ك  مس��عود ش��جاعي،  چ��ون 
تيموري��ان، عليرض��ا حقيقي و ش��خص 
كارلوس كي روش و افش��ين پيرواني، در 
مصاحبه ه��اي خود به ش��دت علي��ه اين 

شرايط و برخورد هاي بد با تيم ملي موضع 
گرفتند. با اين حال بايد ديد فدراس��يون 
فوتبال براي تعهداتي كه به كي روش داده 
اس��ت چه كاري انجام خواه��د داد. مردم 
اين روزها اين تيم ملي را دوس��ت دارند و 
به هيچ عنوان براي شان قابل قبول نيست 
كه اردوهاي آماده سازي اين تيم به خاطر 
مش��كلات مالي فدراس��يون يكي پس از 

ديگري لغو شود.
 به همين دليل مديران فوتبال كش��ور 
موظف هس��تند كه هرچه س��ريع تر براي 
رفع اين مش��كلات اقدامات لازم را انجام 
بدهند. چرا كه بي توجهي  ب��ه برنامه هاي  
تيم ملي اي��ن روزها بين المللي ش��ده و با 
توج��ه به حض��ور ك��ي روش در راس تيم 

ملي، بازتاب جهاني پيدا مي كند. 
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نوري: ني��ازي ب��ه بازارگرمي ن��دارم و لازم 
باشد پيشنهاد قطري ها را منتشر مي كنم/ با 

نژادفلاح به توافق رسيدم 
نژادفلاح: ب��ه ه��واداران ق��ول داده ام كه 
پرسپوليس را براي قهرماني ببندم/ به خاطر 
پول سيد جلال حس��يني و بازيكنان خوب 

خود را از دست نمي دهيم
كفاشليان: نقص فني و مشكل مالي كدام 
است؟! كي روش را ترسانده بودند/ شنيده ام 
كه يك نفر به كي روش موضوع كذب ناامني 
پرواز تيم ملي را اطلاع داده در حالي كه نبايد 
فراموش كنيم عمر دس��ت خداست و نبايد 
از چني��ن صحبت هايي ترس��يد/ كي روش 
خودش نخواست تيم ملي در استانبول اردو 

داشته باشد
احمدي: خبر توافقم با تيم تركيه اي صحت 
ندارد/باقي ماندنم در سپاهان منوط به نظر 

كادر فني است

راكيتيچ: حاضرم به خاطر مس��ي 10 هزار 
متر بدوم/ بالاتر از بارسلونا چيزي نيست.

 قطر اعلام كرد اگ��ر ميزباني جام جهاني 
2018 از روس��يه گرفت��ه ش��ود، مي تواند 
برگزاركننده اين رقابت ها باشد. اين در حالي 
است كه دريافت ميزباني جام جهاني 2022 
از سوي اين كشور كناره جنوبي خليج فارس 
با ابهام و حرف و حديث فراواني روبه رو است. 

سيمئونه: اتلتيكو در حال مذاكره با كارلوس 
توز است

 بر اس��اس ادعاي نش��ريه م��اركا ده خيا 
دروازه بان منچستر يونايتد با 25 ميليون يورو 

به زودي با رئال مادريد قرارداد خواهد بست.
 خوس��پ ماريا بارتومئو ب��ه خاطر عمل 
به پروتكل امضا ش��ده مبني بر كناره گيري 
موقت به قصد انجام تبليغات و آمادگي براي 
انتخابات رياست بارسا در روز 19 جولاي، از 
سمت خود استعفا كرد. بارتومئو در انتخابات 
پيش رو رقيبي به نام لاپورتا، رييس س��ابق 

باشگاه دارد.
 روبرت��و دونادون��ي ك��ه فصل گذش��ته 
نتوانست جلوي سقوط پارما را بگيرد احتمالا 
فصل آينده هداي��ت فيورنتين��ا را به عهده 

مي گيرد
ريبري:  مصدوميتم فاجعه بود

 پايان ماجراجويي رونالدينيو در مكزيك/ 
وستيچ: بازيكني مي خواهيم كه در اوج باشد

 آنتونيو كاسانو، مهاجم س��ابق تيم ملي 
ايتاليا به تخلف مالياتي متهم شد. پليس ايتاليا 
مدعي است كه اين بازيكن سه ميليون يورو از 
مالياتش را با استفاده از جعل اسناد پرداخت 

نكرده و دچار تخلف شده است. 
 يك روزنامه معتبر انگليس از آماده شدن 
منچس��تريونايتد براي ارايه پيشنهاد براي 
خدمت  گيري مهاجم كروات اتلتيكومادريد 

براي جانشيني روبين فان پرسي خبر داد. 

 توافق طارمي
 با القادسيه كويت

مدير برنامه ه��اي مه��دي طارمي در 
نشست صبح ديروز )چهارش��نبه( خود با 
نماينده باشگاه القادسيه كويت براي انتقال 
اين بازيكن ب��ه اين باش��گاه در موارد كلي 
به توافق رس��يد. مذاكرات بين طرفين در 
دوبي انجام شد و در پايان، مديربرنامه هاي 
طارمي اعلام ك��رد كه با نماينده باش��گاه 
كويتي به توافقات كلي رسيده و البته قرار 
است مذاكرات بين طرفين ادامه پيدا كند 
و احتمال توافق نهايي و قطعي ش��دن اين 
انتقال زياد است. با اين حال بايد ديد واكنش 
باشگاه پرسپوليس به خبر از توافق چهار و 
نيم ميليارد توماني مهاجم ملي پوش خود با 

باشگاه كويتي چه خواهد بود. 

بازگشت سيد جلال حسيني به پرسپوليس 

تيتر بازي 
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افت تيم ملي اسپانيا؛ اوج گيري خارجي ها در لاليگا!
    عل�ي كربلاي�ي/ آخرين 
فصلي كه يك اس��پانيايي موفق 
ش��د پي چي چي )جاي��زه آقاي 
گل اس��پانيا( را درياف��ت كند، 
برمي گردد به هفت فصل پيش 
زماني كه مهاجم مايوركا، دنيل 
گيزا با 27 گل موفق به كسب اين 
عنوان شد. پس از او يك بار ديگو 
فورلان، سه بار لئو مسي و سه بار كريستيانو رونالدو موفق به كسب عنوان آقاي گلي شدند. اخيرا 
تحقيقي توسط محققان بي بي سي انجام شده است كه نشان مي دهد رئال بدون گل زني مهاجمان 
خارجي خود، نه تنها تيمي مدعي نبود كه حتي امروز سقوط كرده بود. در حقيقت اگر فقط آمار 
گلزني اسپانيايي ها در لاليگا را در نظر بگيريم، بارسلونا هم جايگاه خوبي نخواهد داشت و براي 
كسب سهميه اروپايي خواهد جنگيد. در فصلي كه گذشت، 89 گل از 118 گل رئال مادريد را، 
جيمز رودريگز، كريم بنزما، كريس رونالدو و گرت بيل به ثمر رساندند. ايسكو آلاركون و سرخيو 
راموس، تنها بازيكنان اسپانيايي رئال مادريد بودند كه نام شان در فهرست گل زنان اين تيم ثبت 
شده است. در بارسلونا با توجه به بازيكناني مانند بوسكتس، اينيستا، پيكه، ژاوي و مونير الحدادي 
هم وضعيت چندان متفاوت نيست. وابستگي شديد بارسلونا هم به مثلث نيمار، سوارز و مسي 
غير قابل انكار اس��ت. مركز آماري اپتا، اينگونه اعلام كرده است كه اگر قرار بود تنها تاثير گذاري 
بازيكنان اسپانيايي را ملاك امتيازدهي تيم ها قرار دهيم، اتلتيك بيلبائو، تيم ايالت باسك با 70 
امتياز قهرمان مي شد. بعد ازبيلبائو، تيم هاي والنسيا و سويا با 67 و 66 امتياز تيم هاي دوم و سوم 
اين جدول مي شدند. بارسلونا پس از اين تيم ها در رده چهارم جدول قرار مي گرفت. امتياز بارسا 
با احتساب تاثير گذاري بازيكنان اسپانيايي تنها 61 امتياز مي شد. نكته جالب در اين تحقيق سه 
تيم سقوط كننده به ليگا آدلانته اس��ت. تيم آخر جدول، كوردوبا و تيم يكي مانده به آخر آلمريا 
مي شد. اما تيم 18 جدول، تيمي است كه هم اكنون نايب قهرمان لاليگا شده است. رئال مادريد 
در صورتي كه فقط بازيكنان اسپانيايي اش در آن حضور داشتند مي توانست 14 گل بزند، 22 گل 
دريافت مي كرد و با تفاضل گل منفي 8 و كسب 37 امتياز، به دسته دوم اسپانيا سقوط مي كرد. 
اين مساله كه تيمي مانند بارسلونا هم به بازيكنان غير اسپانيايي متكي شده است، مي تواند يكي 
از دلايل ضعف تيم ملي اسپانيا باشد. باشگاه رئال مادريد، همواره به بازيكنان خارجي متكي بوده 
است. اما بارس��لونا، تيمي بوده كه هسته مركزي آن هميشه اس��پانيايي ها بودند و در سال هاي 
گذشته بازيكنان فوق العاده اين تيم بودند كه دروازه هاي فتح جهان را براي اسپانيايي ها باز كردند. 
با اين تحقيق، اين حقيقت بيشتر آشكار مي ش��ود كه هر چه توجه ليگ ها به بازيكنان خارجي 

معطوف شود، تيم ملي آن كشور رو به ضعف خواهد گذاشت.

سرخط خبرها

خبر كوتاه

 ميري مقدم، داور بدمينتون بين المللي ايران از سوي فدراسيون جهاني اين رشته به عنوان داور 
خط در بازي هاي المپيك 2016 برزيل انتخاب شد.

 مديرعامل استقلال مي گويد خبر حضور قطعي عليرضا منصوريان در استقلال صحت ندارد و 
تكليف سرمربي اين تيم شنبه يا يكشنبه هفته آتي مشخص مي شود. 

 س��خنگوي س��تاد ملي مبارزه با دوپينگ اعلام كرد: براي اينكه تيم پاك و س��المي را راهي 
مسابقات كسب سهميه المپيك كنيم با حضور در اردوهاي تيم  ملي از ورزشكاران اعزامي تست 

دوپينگ خواهيم گرفت. 
 رييس كميته استيناف اعلام كرد پرونده شكايت پيكان از بازيكن خارجي راه  آهن هفته آينده 

مورد بررسي قرار خواهد گرفت. 
 كميته داوران، ابراهيم ميرزابيگي را به عنوان رييس پيشنهادي خود به دبيركل فدراسيون 

فوتبال معرفي كرد. 
 فغاني سه جلسه از داوري محروم مي شود/ داور مسابقه جنجالي تراكتورسازي و نفت تهران به 

دليل نمره پايين ناظر داوري سه جلسه از قضاوت محروم مي شود.

رييس جديد فيفا ۲۵ آذر انتخاب مي شود
شبكه خبري »بي بي سي« بدون اش��اره به منبع خبري خود گزارش داد، رييس جديد فيفا 
احتمالا در تاريخ 16 دس��امبر 2015 )25 آذر 94( در كنگره فوق العاده فيفا در زوريخ سوييس، 
مقر اين نهاد انتخاب خواهد شد. بر اس��اس اين گزارش از تمامي 209 عضو فيفا دعوت به عمل 
خواهد آمد تا در تاريخ موردنظر در مقر فدراسيون جهاني فوتبال حضور پيدا كرده و با آراي خود 
رييس جديد اين نهاد را مشخص كنند. اين در حالي است كه فيفا ديروز )چهارشنبه( با انتشار 
بيانيه اي در سايت رس��مي خود اعلام كرد اعضاي كميته اجرايي اين نهاد در اواسط ماه جولاي 
2015 )اواخر تيرماه 94( گردهم خواهند آمد تا روز دقيق انتخابات رياست فيفا را تعيين كنند. 
گفته مي شود شاهزاده علي بن حسين كه در انتخابات اخير رياست فيفا در دور دوم رقابت را به 
سپ بلاتر واگذار كرد بار ديگر كانديداي احراز اين پست مي شود، اين در حالي است كه چونگ 

مونگ جون، ميلياردر كره اي هم چشم به رياست فيفا دارد. 

سرمربي استقلال اوايل هفته آينده انتخاب مي شود
حرف وحديث ها درباره اداره دو باشگاه پرسپوليس و استقلال، معاون ورزش قهرماني وزارت 
ورزش را وادار ب��ه واكنش كرد. نصرالله س��جادي درباره آخرين وضعيت مديريت س��رخابي ها 
و ابهامات به وجود آمده درباره ش��رايط اين تيم ها مي گويد: »متاس��فانه اي��ن روزها خبرهاي 
ضدونقيضي نقل مي شود كه دور از واقعيت اس��ت. از طرف من نيز حرف هايي نقل مي شود كه 
بايد بگويم نه ديده ام و نه گفته ام. مسائل مربوط به اين دو تيم، هيات مديره و همچنين اسپانسري 
خواهد بود كه قرار است به مدت يك سال اسپانسري باشگاه را براساس قوانين برعهده بگيرد. اين 
موارد نياز به مطالعه بيش��تر و زمان دارد. البته كارهاي اين دو تيم جلو مي رود، چون يك باشگاه 
مديرعامل و يك باشگاه هم قائم مقام دارد. برانكو ايوانكوويچ، سرمربي پرسپوليس است و قرار است 
بيست وپنجم يا بيست وششم خردادماه به ايران بازگردد. اين مربي با قائم مقام باشگاه صحبت و 
تعيين كرده كه چه بازيكناني را مي خواهد. منتظر هستيم تا موضوع اسپانسر نهايي شود و با توجه 
به اختياري كه وزارت ورزش مي دهد، به هيات مديره جديد سپرده شود.« سجادي همچنين با 
اعلام خبر انتخاب سرمربي جديد استقلال تا اوايل هفته آينده هم تاكيد مي كند: » با افشارزاده در 
چند روز گذشته جلساتي را برگزار كرده ايم و او اقداماتي را براي جذب سرمربي انجام داده است. 
قرار است او صحبت هايي را با كميته فني باش��گاه انجام دهد و تا اوايل هفته سرمربي استقلال 
مشخص شود. به اين ترتيب بايد گفت كه ما بيكار ننشسته ايم و هر دو باشگاه روال كاري خود را 

ادامه مي دهند.«

 موافقت وزير نفت با خريد فولادنوين
 از سوي نفت مسجدسليمان

مديركل ورزش و جوانان خوزس��تان از موافقت وزير نفت براي خريد امتي��از فولادنوين از 
سوي نفت مسجدسليمان خبر داد و گفت: »همان طور كه مي دانيد آقاي جليلي، نماينده مردم 
مسجدسليمان در مجلس شوراي اسلامي طي مصاحبه اي كه داشت، اعلام كرده است كه با وزير 
نفت جلسه اي داشته اس��ت و موافقت هايي در جهت اينكه وزير كمك كند تا امتياز فولاد نوين 
براي نفت مسجدسليمان خريداري شود، حاصل شده است. آقاي جليلي به دفتر من هم آمد و 
مواردي را كه با وزير نفت مطرح كرده بود به من نيز گفت و موافقتنامه و دستور وزير در اين زمينه 
را نيز به من نشان داد.« فرامرز كياني زاده در ادامه تاكيد كرد: » اين نامه نيز به هيات مديره شركت 
نفت مسجدسليمان ارسال شده است و آقاي پيرامون و همكاران وي بايد در اين راستا با مسوولان 
شركت فولادخوزس��تان وارد مذاكره شوند. البته من ش��نيده ام علاوه بر نفت مسجدسليمان، 
شهرداري اهواز و استقلال اهواز نيز خواهان و طالب خريد امتياز فولادنوين هستند و در اين راستا 
در حال رايزني اند و البته خريد اين امتياز توسط شهرداري اهواز جاي بحث بسياري دارد«. گفتني 
است، نفت مسجد سليمان سال گذشته در ليگ برتر حضور داشت و به دليل مشكلات عديده 

مالي در پايان مسابقات به ليگ دسته اول سقوط كرد. 

مدافع ملي پوش فصل گذشته الاهلي به تيم پرسپوليس بازگش��ت. سيدجلال حسيني، مدافع 
تيم ملي ايران كه فصل گذشته در تيم الاهلي قطر توپ زد پس از مذاكرات موفقيت آميز با مسوولان 
پرسپوليس با اين تيم به توافق رسيد تا از فصل آينده بار ديگر پيراهن قرمزهاي پايتخت را بر تن كند. او 
اولين خريد پرسپوليس در فصل جديد به شمار مي رود. سيدجلال حسيني درباره توافق براي پيوستن 
به باشگاه پرسپوليس گفت: »به اين باشگاه علاقه دارم و دوست داشتم كه مجددا در پرسپوليس حضور 
داشته باشم. در جلسه با نژادفلاح حرف هاي زيادي زده شد كه بخش اندكي از آن هم درباره بحث مالي 
نبود. معتقدم كه پرسپوليس براي فصل آينده بايد خوب بسته شود تا براي قهرماني در ليگ برتر تيم 
خوبي داشته باشيم.« اين مدافع ملي پوش با بيان اينكه متاسفانه از قراردادش با پرسپوليس برداشت هاي 
بد مي شود، افزود: »مهم نژادفلاح بود كه از صحبت هاي من برداشت مثبتي داشت. صحبت هاي اوليه 

براي توافق را انجام داده ايم و اميدوارم كه بتوانم به اين تيم كمك كنم. پرسپوليس در حال حاضر احتياج 
به حمايت دارد و با توجه به انتظارات ب��الا از اين تيم بايد تيم خوبي را براي فصل آينده بس��ازيم. رقم 
قراردادم غيرمنطقي نيست و قراردادهاي گذشته ام با پرسپوليس، سايپا و سپاهان اين موضوع را نشان 
مي دهد. تنها خواسته ام اين است كه براي فصل بعد تيم خوبي را بسازيم تا بتوانيم انتظارات هواداران را 
برآورده كنيم.« حسيني و نژادفلاح همچنين روز گذشته درباره حل و فصل مشكل مالياتي اين بازيكن 
هم به توافقات خوبي رسيدند. چرا كه سيدجلال به علت بدهي مالياتي چند روز پيش ممنوع الخروج 
شد و به همراه كاروان تيم ملي نتوانست به ازبكستان برود. در اين رابطه مشخص شده بود كه پرداخت 
قسمتي از بدهي مالياتي اين بازيكن برعهده باشگاه پرسپوليس است و نژادفلاح به حسيني قول داده كه 

از ماليات باشگاه بخشي از بدهي مالياتي خود براي اين بازيكن را پرداخت كند. 

    علي عالي /  
 فدراسليون واليبلال: وزارت 

كشور اصلي ترين مسووليت را بر عهده دارد
 وزارت كشلور: ما مسلوول نيسلتيم، وزارت 

ورزش مسوول است
 نيروي انتظامي: هيچ گونه دسلتوري مبني بر 

حضور بانوان در استاديوم ها اباغ نشده است
 رييس گروه توسعه ورزش بانوان تهران: براي 

حضور 500 نفر از بانوان ايراني برنامه ريزي شده
 وزارت ورزش در گفت وگلو با »اعتماد«: صاح 
نيسلت رسلانه اي شلود اما اقداماتي در دست 

بررسي است
در ميان��ه گفت وگوي مفصل با محم��ود گودرزي، 
وزير ورزش و جوانان، بحث به حض��ور بانوان ايراني در 
ورزشگاه واليبال كش��يد، خبرنگار پرس��يد زماني كه 
شما در دفتر خود در دانش��گاه بوديد، زنان ايراني حق 
حضور در ورزشگاه ها را نداش��تند و قطعا شما تحليلي 
داشتيد، حالا كه وزير ورزش هستيد، چه اقدامي براي 
اين موضوع خواهيد داش��ت؟ وزير چند ثانيه اي مكث 
كرد و ضبط خبرن��گاري را خاموش كرد تا حرف هايش 
را بزند. اين ش��فاف ترين عملكرد از تابوي حضور بانوان 
در ورزشگاه هاي ايران است. وزير ورزش در آن مصاحبه 
از رايزني و تلاش براي امكان حضور زنان در ورزشگاه ها 
گفت، اما هيچ كلمه اي از آن حرف ها به چاپ نرسيد. اين 
روزها بسياري از بانوان، يك پرسش را مطرح مي كنند: 
»مي توانيم براي تماش��اي بازي واليبال به ورزش��گاه 
آزادي برويم؟« س��والي كه هنوز پاس��خ روشني ندارد. 
هيچ مس��وولي حاضر نيست پاسخي ش��فاف بدهد و 
همه چيز به رايزني هاي پش��ت پرده موكول شده است. 
روز 29 خ��رداد، زمان پيش بيني ش��ده براي مس��ابقه 
واليبال ايران و امريكا در چارچوب ليگ جهاني واليبال، 
در ورزشگاه 12 هزارنفري آزادي تهران است؛ مسابقه اي 
كه مسوولان دولت حسن روحاني، با حضور تماشاگران 
زن براي تماش��اي آن موافق هس��تند و ش��هيندخت 
مولاوردي، مع��اون بانوان رييس جمه��ور در گفت وگو 
با يك روزنامه اعلام كرد: »پس از بررس��ي فراوان، اين 
نتيجه حاصل ش��ده كه ورود زنان به ورزش��گاه ها هيچ 
اشكالي از نظر شرعي ندارد و در مورد تماشاي مسابقات 
واليبال توسط زنان، سازوكار اين حضور تعيين شده اما 
هنوز ابلاغ نشده اس��ت.« تماس خبرنگار »اعتماد« با 
معاون زنان رياس��ت جمهوري به جايي نرسيد و ايشان 
حاضر به گفت وگو در اين خصوص نشد. نوع بيان خانم 
ملاوردي به شكلي بود كه گويا پس از چاپ آن مصاحبه، 
همه چيز خراب شده است و در صحبتي كوتاه گفت: »ما 
تصميم گير نيستيم و بايد وزارت ورزش و كشور اعلام 
كنند.« عجيب تر اما مصاحبه رييس گروه توسعه ورزش 
بانوان اداره كل ورزش و جوانان استان تهران با ايرنا بود 

كه اعلام كرد: » راي حضور افزون ب��ر500 نفر از بانوان 
ايراني به عنوان تماش��اگر در ديداره��اي ليگ جهاني 
واليبال در تهران برنامه ريزي شده است. نظم و امنيت 
اين بازي ها از س��وي حراس��ت وزارتخانه هاي كشور، 
ورزش و جوانان و نيروي انتظامي برقرار خواهد ش��د. « 
عضو ش��وراي تخصصي بانوان بس��يج ورزشكار كشور 
با اش��اره به اينكه انتظار مي رود افزون بر 200 الي 500 
نفر از بانوان كشورمان از نزديك ش��اهد اين مسابقات 
باشند، گفت: »موارد اندك بد حجابي درميان اين زنان 
مي تواند ش��أن كشورمان را زير س��وال ببرد. « به گفته 
وي نخس��تين تجربه ورود زنان به ورزشگاه ها به عنوان 
تماشاگر اين نوع بازي ها، بس��يارجدي، حساس و مهم 
خواهد بود و به همين دليل ني��روي انتظامي همراه با 
حراست وزارت كشور و حراست وزارت ورزش وجوانان 
مسووليت امنيت و نظم اين بازي ها را به عهده خواهند 

داشت. 

هشدار رييس فدراسيون واليبال به مسوولان و پاسخ 
وزارت كشور و نيروي انتظامي

محمدرض��ا داورزن��ي، رييس فدراس��يون واليبال 
ايران ديروز در حاش��يه همايش نواب ريي��س بانوان و 
پيشكسوتان واليبال درباره حضور بانوان در سالن هاي 
واليبال در زمان ميزباني اي��ران در ليگ جهاني گفت: 
»موض��وع اصلي اين اس��ت كه دس��تگاه هاي مختلف 
در اين موض��وع نقش دارند. وزارت كش��ور اصلي ترين 
مس��ووليت را بر عهده دارد كه جلسات متعددي نيز در 
اين زمينه و بين مسوولان مختلف صورت گرفته است. 
طبيعتا ما منتظر ابلاغيه هستيم تا بتوانيم اقدامات لازم 
را انجام دهيم و دغدغه هاي داخل��ي را در اين موضوع 
لحاظ كنيم. موضوع فقط ابلاغ اين مس��اله و اين مجوز 

از س��وي وزارت ورزش و جوانان نيس��ت و مسووليت 
اصلي بر عهده وزارت كشور اس��ت. راهكارهاي لازم تا 
چند روز آين��ده صورت مي گيرد و اميدوارم هر كس��ي 
وظايف خود را انجام دهد. تلاش ما اين اس��ت با در نظر 
گرفتن ملاحظات بين المللي و حفظ حرمت ها و موازين 
شرعي داخلي ميزباني ليگ جهاني را انجام دهيم. « او 
ا دا مه  داد: »يكي از بحث هايي كه در اين رابطه وجود دارد 
اين است كه در صورتي كه ما نتوانيم در مسابقات ليگ 
جهاني بانوان را در ورزشگاه ها داشته باشيم از ميزباني 
رويدادهاي مهم محروم خواهيم شد و تمام تلاش مان 
بر اين اس��ت كه اين اتفاقات رخ نده��د. « چندي قبل 
سخنگوي نيروي انتظامي در پاسخ به پرسشي مبني بر 
رفع ممنوعيت حضور بانوان در استاديوم هاي ورزشي 
گف��ت: »هيچ گونه ابلاغ��ي مبني بر حض��ور بانوان در 
استاديوم ها به ويژه سالن هاي واليبال ابلاغ نشده چراكه 
مركز اصلي صدور مج��وز در اين زمينه وزارت كش��ور 
اس��ت. « همچنين حس��ينعلي اميري، قائم مقام وزير 
كشور پيرامون تصميم وزارت كشور درباره ورود زنان به 
ورزشگاه ها گفت: »وزارت كشور مسوول اين امر نيست 

و وزارت ورزش و جوانان در اين حوزه مسوول است.«

موضع رسمي وزارت ورزش؛ سكوت
پيگيري هاي »اعتماد« براي يافتن پاسخي روشن 
به جايي نرسيد و تنها رضا حس��ني خو، پاسخ  مبهمي 
به سوالات داش��ت. مديركل حراس��ت وزارت ورزش و 
جوانان با بيان اينكه قبلا هم اعلام كرده نبايد درباره اين 
ماجرا سخني گفته شود، گفت: »صلاح نيست موضوع 
حضور بانوان در ورزش��گاه ها به اين ش��دت رس��انه اي 
شود. رايزني ها و مكاتبات براي حل اين موضوع در حال 
انجام است و به صلاح نيس��ت كه جزييات اين ماجرا را 

باز كني��م.« وي در ادامه افزود: »مكاتب��ات و رايزني ها 
در سطوحي كه بايد انجام ش��ود، در حال انجام است.« 
حسني خو يادآور شد: »ما تمام تلاش خود را مي كنيم 
كه اي��ن موضوع حل و فصل ش��ود.« رييس حراس��ت 
وزارت ورزش و جوان��ان در پاس��خ به اي��ن موضوع كه 
رييس گروه توس��عه ورزش بان��وان اداره كل ورزش و 
جوانان استان تهران از حضور 500هوادار بانوي ايراني 
خبر داده، گف��ت: »اطلاعاتي كه ايش��ان مطرح كرده 
غلط اس��ت و نبايد چنين صحبت هايي مطرح ش��ود. 
اجازه بدهن��د كه مس��وولان مربوطه تلاش هايش��ان 
را در اين زمينه انجام دهن��د و به محض اينكه به نتيجه 
برسند، اطلاع رساني خواهد شد.« از سوي ديگر محمود 
افشاردوست، دبير فدراسيون واليبال گفت: »داورزني به 
عنوان رييس فدراسيون واليبال مدت هاست كه پيگير 
حضور بانوان در سالن هاست و اميدواريم اتفاق خوبي در 
اين زمينه رخ بدهد. ح��الا بايد منتظر بمانيم تا ببينيم 
چه اتفاقي مي افتد و دس��تورالعمل اي��ن حضور صادر 
مي شود. تا اين لحظه هيچ دستورالعملي براي ما نيامده 
اما داورزني همچنان پيگير است تا ببينيم در نهايت چه 
اتفاقي مي افتد. « افشاردوست در پاسخ به اين سوال كه 
آيا حضور بانوان در سالن واليبال مشكلي ايجاد مي كند 
يا نه، گفت: »اگر از نظر مسائل شرعي اين سوال را مطرح 
كرده ايد من تخصصي در مس��ائل ش��رعي ندارم اما به 
لحاظ اجرايي مديران عاليرتبه كش��ور ما مسائل بسيار 
پيچيده تر از اين را حل مي كنند. به هرحال ما بايد همه 
مس��ائل را در نظر بگيريم. به لحاظ اجرايي فدراسيون 
واليبال با كمك نيروي انتظامي و ديگر نهادهاي ذي ربط 
مي توان��د موضوع حضور بان��وان در س��الن را مديريت 

كند.«

امكان حضور بانوان بالاست
اخبار ض��د و نقيضي همچن��ان از حضور بان��وان در 
ورزش��گاه محل برگزاري واليبال ليگ جهاني منتش��ر 
مي شود. هنوز هيچ مرجع رس��مي حضور يا ممنوعيت 
حضور بانوان را اعلام نكرده است اما منبعي موثق از  وزارت 
ورزش و جوانان از امكان حضور نزديك به يكصدوپنجاه 
نف��ر از بان��وان ايران��ي به صورت س��ازماندهي ش��ده و 
مديريت ش��ده خبر داد. اين منبع موثق اعلام كرد برنامه 
پيش رو براي آن اس��ت كه حساس��يت هاي داخلي و نيز 
حساسيت هاي جهاني از روي اين موضوع برداشته شود و 
اينگونه راه براي حضور بانوان باز شود، تصميمي كه به نظر 
مي رس��د تنها راه حل براي اين چالش است. اين موضوع 
از سوي چند مقام مس��وول تاييد شده اس��ت و نشان از 
برنامه ريزي هاي لازم براي حضور بانوان دارد؛ راهكاري كه 
در پاس��خ آن روز وزير ورزش در گفت وگو با خبرنگار هم 
وجود داشت: » آرام آرام بايد جلو رفت. تغييرات فرهنگي 

بايد به تأني باشد و خلق الساعه نمي شود.«

بحث روز

گزارش »اعتماد« از سردرگمي بانوان ايراني براي حضور در ورزشگاه
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اطلاعيه تمديد مهلت 
پذيره نويسي عمومي سهام 

شركت فروشگاه هاي زنجيره اي 
دياكو ايرانيان )سهامي عام(

 به شماره ثبت 357059
و شناسه ملي 10104062862

پيلرو اعاميله پذيره نويسلي عمومي منتشلر شلده در 
روزنامه هلاي همشلهري، اعتملاد و اطاعلات در ملورخ 
1394/02/23 در خصلوص عرضه  عموملي حق تقدم هاي 
استفاده نشده ناشلي از افزايش سلرمايه، به اطاع عموم 
مي رسلاند بر اسلاس مجلوز شلماره 121/315989 مورخ 
1394/03/18 سلازمان بلورس و اوراق بهلادار، مهللت 
پذيره نويسلي عمومي حق تقدم هاي اسلتفاده نشلده به 
مدت 30 روز تا پايان وقت اداري مورخ 1394/04/20 تمديد 

گرديد. 

هيات مديره شركت فروشگاه هاي زنجيره اي دياكو ايرانيان )سهامي عام(

عكس نوشت

سرمربي بارسلونا قرارداد خودش با اين تيم را تمديد كرد| لوئيز انريكه 
كه تا سال 2016 با بارسلونا قرارداد داش��ت بعد از مذاكراتي كه امروز با مدير اين 
باشگاه انجام داد تصميم گرفت قرارداد خودش با اين تيم را تا سال 2017 تمديد 
كند. انريكه به وبسايت باشگاه بارسلونا گفته است: »من و كادرم طبيعتا از اين خبر 
خوشحال هستيم. سالي كه گذشت سختي هاي خودش را داشت اما در نهايت به 

پايان خوبي منتهي شد. از اتفاقاتي كه پيش روي ما است هيجان زده هستيم.«

گزارش »اعتماد« از آغاز كار تيم ملي در مسير مقدماتي جام جهاني ۲018 روسيه

رونمايي كي روش از تيم ملي جديد

فوتبال ايران


